



projection

PROFESSIONNELS JUNIORS EN ACTION

CALL FOR SOLUTIONS FOR WATER AND SANITATION IN SLUMS

APPEL À SOLUTIONS POUR L'EAU ET L'ASSAINISSEMENT DANS LES BIDONVILLES



12 > 17 March 2012
MARSEILLE - FRANCE

TIME FOR SOLUTIONS

Young professionals of **Projection network** and its partners, wish to bring forward the topic of slums within the 6th World Water Forum.

Our project, "**From planet of slums to planet of solutions**", proposes to recreate a **sample of informal settlements** on a 300 m² exhibition space, **where will be displayed existing or currently researched field solutions for water and sanitation issues in slums.**

It will be a great opportunity for solutions selected by our project's steering committee to be enhanced through visual settings on our exhibition space, facts sheet and explanation in our visit

printed guide, and eventually presentations on our adjacent space for debates.

In order to enable a widespread involvement and to trigger concrete contributions from the field, **we call for the participation of all to identify and convey to us solutions for access to water and sanitation in slums.**

Thank you all in advance
for your contributions,

Projection network

Projection is a network of young professionals working in access to basic services in urban areas in developing countries.

YOU HAVE A SOLUTION FOR ACCESS TO WATER AND SANITATION IN SLUMS?

Contribute to our project sending a solution sheet or any documentation on your solution

infoslums@reseauprojection.org

VOUS AVEZ UNE SOLUTION POUR L'ACCÈS À L'EAU ET L'ASSAINISSEMENT DANS LES BIDONVILLES ?

Contribuez en envoyant une fiche solution ou votre documentation projet

Les jeunes professionnels du **réseau Projection** et leurs partenaires, souhaitent mettre en lumière la problématique des bidonvilles au coeur du 6^{ème} Forum Mondial de l'Eau.

Notre projet, "**From planet of slums to planet of solutions**", propose une immersion dans des habitats informels recréés pour l'occasion sur un espace de 300 m². **Sur ce lieu d'exposition seront présentées des solutions de terrain, existantes ou innovantes, répondant aux questions d'eau et d'assainissement dans les bidonvilles.**

Les solutions sélectionnées par le comité de pilotage de notre projet seront mises en valeur sur l'espace d'exposition, présentées dans le guide de

visite imprimé ou, lors d'échanges avec le public sur un espace de débats adjacent.

Afin de permettre une participation la plus large possible et de faire remonter des contributions concrètes du terrain, **nous appelons à la participation de tous pour identifier et nous transmettre les solutions pour l'accès à l'eau et l'assainissement dans des bidonvilles.**

Merci à tous par avance
pour vos contributions,

Le réseau Projection

Projection est un réseau jeunes professionnels oeuvrant pour l'accès aux services essentiels dans les zones urbaines des PED.

In partnership with
En partenariat avec



Projection network

71 rue Archereau

75019 PARIS - France

+339 50 05 21 44

www.reseauprojection.org